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تمدید قرارداد خواهر خواندگی 

سپاهان و کوالالامپور 
دست در دست هم

تمدیــد تفاهمنامــه همــکاری 
ســپاهان و باشــگاه کوالالامپــور 
اف ســی مالزی در حاشــیه ســفر 
نمایندگان باشگاه سپاهان برای 
قرعه کشــی لیگ قهرمانان آســیا 
به امضا رسید. برگزاری کمپ  در 
ایران و مالزی، برگزاری بازی های 
دوســتانه، انتقــال تجربیات فنی 
دو باشــگاه، انتقــال بازیکنــان 
و کارگاه هــای دانش افزایــی از 
جملــه مفاد ایــن تفاهمنامه بود 
کــه از اوایــل ســال میــادی بــه 
اجــرا در می آیــد . ایــن تفاهمنامه 
 ، رد برنــا ســتنلی  ا ر  بــا حضــو
مدیرعامــل باشــگاه کوالالامپــور 
اف ســی، علــی اصغــر محمــدی، 
سفیر جمهوری اسامی ایران در 
مالزی، دبیرکل سابق فدراسیون 
فوتبــال کوالالامپــور، حســین 
اکبــری، مــدرس ای اف ســی و 
عضــو گروه فنی و آنالیز فوتســال 
ای اف ســی و حامــد اصفــا مدیــر 
امور بین الملل باشــگاه سپاهان 

تمدیــد شــد.

 
گلزنی در وقت اضافه لذت دارد

از زیر فشار خارج شدم

رضــا جعفــری وینگر ملــوان درباره 
پیــروزی تیمــش مقابــل فــولاد 
می گوید: »ما از قبل می دانســتیم 
کــه بــازی ســختی در پیــش داریــم 
چــون در بازی های قبــل هم فولاد 
امتیــاز از دســت داده بود هم تیم 
ما، ولی با توجه به حواشــی اطراف 
تیــم فولاد و اتفاقاتــی که برای این 
تیــم افتــاده بــود حــدس می زدیــم 
کــه بــازی را ببریــم امــا زدن چهــار 
گل در لیــگ ایــران خیلــی ســخت 
اســت. خیلی خوشــحال هســتیم 
کــه توانســتیم به این مهم دســت 
پیــدا کنیــم.« او دربــاره گلــی کــه 
زده ایــن طــور می گویــد: »ایــن گل 
حاصــل زحمات کلیه بچه ها و تیم 
بــود و خیلــی خوشــحالم که موفق 
بــه گلزنــی شــدم و هواداران مــان 
را خوشــحال کــردم. بخصــوص 
اینکــه در ثانیه هــای پایانــی بــود و 
لــذت دیگــری داشــت. به خاطــر 
هفته هــای پیــش تحــت فشــار 
بودیم و زمانی که توپم وارد دروازه 
شــد انــگار همــان لحظــه فشــار 
را از روی شــانه هایم روی زمیــن 
گذاشــتم. ایــن گل را به هــواداران 
پر شــورمان تقدیــم می کنــم. در 
بازی هــای قبلــی شــانس بــا مــا 
و تیم مــان یــار نبــود. در بــازی بــا 
اســتقال هــم از روی غفلــت گل 
دریافــت کردیــم بــا اینکــه در اکثر 
دقایــق بــازی مالک تــوپ و میدان 
بودیــم.« او در پایــان بــا اشــاره 
بــه جــو ورزشــگاه ها هــم گفــت: 
»خیلــی از ورود و حضــور بانوان در 
ورزشگاه ها خوشحالم و امیدوارم 
کــه ایــن حضــور تــداوم داشــته 
باشــد.« جعفــری دربــاره رقابــت 
خود و مســعود زائــر کاظمینی هم 
می گوید: »مسعود نشان داده که 
بازیکــن خیلــی خوبی هســت و ما 
در کنــار هم یک رقابت فوق العاده 
را داریم. تیم ما با هم یکدل شده 
کــه همه بچه ها خوب بازی کنند و 
نیز نتایج خوبی بگیریم. آقا مهدی 
هــم تأکیــد دارد که همــه تیم باید 
بــا هــم رقابــت کننــد و تیــم هــم بــا 
همیــن رقابــت شــکل می گیــرد.«

جعفــری یکــی از خیدهــای خــوب 
ملــوان اســت کــه هفتــه قبــل گل 
زد و درخشــید. او در ســایپا و نفت 
مسجدســلیمان هم ســابقه بازی 
دارد و یکــی از مهره هــای مطمئــن 
رتــار در خــط حملــه ملــوان  تا

محســوب می شــود.

صدرنشینی زودهنگام سپاهان باید به شما 
تبریک گفت.

ممنون، به عنوان یک هوادار ســـپاهان، امیدوارم 
خیلی زود صدرنشـــینی پایان فصل سپاهان را به 

هـــواداران این تیم تبریک بگویم.
فارغ از اینکه شما به عنوان طرفدار سپاهان، 
از صدرنشینی فعلاً قطعاً خوشحال هستید، 
آیا می توان این صدرنشینی را برای سپاهان 

یک شروع خوب به حساب آورد.
صددرصـــد همیـــن طـــور اســـت. بـــه هـــر حـــال هر 
تیمی کـــه بخواهد در پایـــان رقابت ها به قهرمانی 
برســـد، به طـــور طبیعـــی باید شـــروع خوبـــی را هم 
داشـــته باشـــد، کـــه ایـــن بـــرای ســـپاهان رخ داده 
و خوشـــبختانه ســـه بـــازی ســـنگین را ســـپاهان بـــا 
بردهـــای خـــوب بـــه پایان بـــرده اســـت. البتـــه این 
تضمینی برای قهرمانی نیســـت و اگر ســـپاهان به 
دنبـــال قهرمانی باشـــد، بایـــد در هفته های آینده 

هـــم همین طـــور مقتـــدر بـــازی کند.
سه بازی سخت برای سپاهان در اولین 

هفته ها وجود داشت، چه نظری دراین باره 
داری؟

قبـــول دارم. خـــب بـــازی اول بـــا تراکتـــور بـــود 
کـــه بـــه نظـــرم یکـــی از تیم هـــای خـــوب لیگ 
برتـــر اســـت و در این فصل هـــم خیلی خوب 
خـــودش را آماده کرده اســـت. دربی اصفهان 
همیشـــه حساس بود و خیلی وقت ها سپاهان 
در ایـــن بازی امتیاز از دســـت داده بـــود. مهم تر از 
ایـــن دو بـــازی، دیـــدار به یـــک مدعی اصلـــی یعنی 
اســـتقال بود که به هر حال ســـپاهان توانست از 

ایـــن بـــازی هم ســـه امتیاز را کســـب کند.
بازی با استقلال سخت بود، اما بردن این 
تیم برای سپاهان به نظر روحیه مضاعفی 

خواهد بود؟
ســـپاهان بـــازی بـــا اســـتقال را باید فرامـــوش کند 
و بـــه ادامـــه کار بپـــردازد، امـــا بـــا ایـــن بـــرد، طایی 
پوشـــان نشـــان دادنـــد کـــه می توانند بـــه راحتی از 
ســـد مدعیـــان عبـــور کننـــد و بعـــد از چند ســـال به 

خواســـته هواداران شـــان جامـــه عمـــل بپوشـــانند.
هفته چهارم لیگ هم سپاهان به نظر بازی 

راحتی خواهد داشت
اگـــر این طور فکـــر کنند قطعاً در آینده به مشـــکل 
خواهنـــد خورد، درســـت اســـت پیـــکان نمی تواند 
خیلـــی بـــرای ســـپاهان دردسرســـاز شـــود، امـــا 
ســـپاهان باید همه بازی ها را جـــدی بگیرد و هیچ 
امتیـــازی را از دســـت ندهـــد. تـــداوم و حفـــظ روند 
خـــوب ســـپاهان می تواند ایـــن تیم را بـــه قهرمانی 
برســـاند. برد در چند بازی قطعاً تضمین مناسبی 

نیســـت.
در همین حد هم موفقیت سپاهان را مدیون 

چه چیزی می دانی؟
خـــب کادر فنـــی خـــوب و ســـرمربی کاربلـــد اولیـــن 
عامـــل اســـت. بعـــد هـــم کـــه همیـــن ســـرمربی بـــا 
حضـــور مجـــدد روی نیمکـــت ســـپاهان، فرصـــت 
مناســـبی بـــرای جـــذب بازیکنـــان خوب داشـــت و 
حـــالا از همین بازیکنـــان بهترین بهـــره را می برد و 
نتایج خوب فعلی سپاهان مدیون کار خوب کادر 

فنـــی و بازیکنان اســـت.
فکر می کنی سپاهان می تواند به این روند 

ادامه دهد؟
با بازی هایی که از این تیم در ســـه هفته گذشـــته 
دیدیـــم بـــه نظـــرم این رونـــد ادامـــه خواهـــد یافت 
و اگـــر در برخـــی پســـت ها گرفتـــار کمبـــود بازیکـــن 
نشـــود و البتـــه بازیکنانـــش را از دســـت ندهـــد، 
ســـپاهان می توانـــد تـــا پایـــان فصـــل این طـــور 

مقتدرانـــه ادامـــه دهـــد.
سپاهان باید در لیگ نخبگان آسیا هم بازی 

کند، فکر می کنی آنجا هم بتواند موفق شود؟
شـــرایط بازی هـــای آســـیایی بســـیار متفـــاوت بوده 
و هســـت. البتـــه در دوره آینـــده متفاوت تـــر هـــم 
خواهـــد بـــود. همـــه مـــا شـــاهد هســـتیم کـــه چـــه 
بازیکنانـــی بـــه تیم هـــای مدعـــی در ایـــن رقابت ها 
جـــذب شـــده اند. واقعیـــت را بایـــد بپذیریـــم نـــه 
تنهـــا ســـپاهان، بلکه هیـــچ کـــدام از تیم های لیگ 
ما،قابـــل مقایســـه بـــا تیم هـــای حاضـــر در لیـــگ 
نخبـــگان نیســـتند. هـــر چنـــد همیشـــه فوتبـــال 
کشـــورمان از نظـــر فنـــی برتـــر بـــوده اســـت، امـــا 
امکانات و بازیکنان ســـتاره ای که در ســـایر تیم ها 
وجـــود دارد، می توانـــد نمایندگان مـــا را ناکام کند.

احد جمشیدی

بدشانسی مهاجم جوان نساجی

تیم فوتبال نســاجی مازندران در بازی خانگی مقابل گل گهر ســیرجان تن به 
شکســت یــک بــر صفر داد، امــا در این بازی خبری از احد جمشــیدی بازیکن 
جوانی که در بازی مقابل پیکان به میدان رفت، در ترکیب شاگردان سید مهدی 
رحمتی نبود. ظاهراً این بازیکن در تمرینات هفته  اخیر نساجی از ناحیه عضله 
دچار آسیب دیدگی شده و به همین علت در بازی با گل گهر سیرجان حضور 

نداشت. میزان دقیق مصدومیت جمشیدی هنوز مشخص نیست.

ایوب والی:

به شایعات توجه نکنید

جدایــی علیرضــا منصوریان از باشــگاه فولاد باعث شــده تــا گمانه زنی های 
متعــددی دربــاره نیمکــت ایــن تیم مطرح لیــگ برتری انجام شــود. یکی از 
شــایعات ســپردن هدایــت موقــت تیم بــه ایوب والی کاپیتان شــان اســت. 
او نســبت بــه ایــن مهــم واکنــش نشــان داد: »لطفاً بــه شــایعه های مجازی 
مطــرح شــده بــرای مربیگری موقــت و غیرموقــت تیم توجه نکنیــد و اجازه 
بدهیــم مدیریــت باشــگاه بــا تمرکز بالا مربــی آینده خــود را انتخاب کنند.«

محمدرضا ساکت:

VAR اجاره ای به ورزشگاه می آید

محمدرضــا ســاکت مدیرعامــل باشــگاه ســپاهان درباره وضعیــت میزبانی 
تیمش در لیگ قهرمانان آســیا می گوید: »حدود ۲ ســال قبل فیبر نوری در 
کل ورزشــگاه تجهیــز شــده و بــه صورت آزمایشــی یک شــرکت دانش بنیان 
داخلــی بــه صورت غیررســمی تســت انجــام دادنــد؛ VAR می تواند موجب 
پیشــرفت فوتبال در ایران شــود؛ البته از الزامات ای اف ســی بوده و امکان 

ورود به صــورت اجاره ای فراهم شــده اســت.«
 

اکبر منتشلو
روزنامه نگار
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رئیــس مرکــز اطاع رســانی فرماندهی 
انتظامی تهران بزرگ توضیحاتی درباره 
سرقت از پیشکسوت فوتبال ارائه و آن 
را رد کرد. ســرهنگ بابک نمک شناس 
در ایــن بــاره می گویــد: »در پــی انتشــار 

فیلم و خبری با موضوع بســتری شدن 
بهنــام ابوالقاســم پور )پیشکســوت 
فوتبــال( در یکــی از بیمارســتان های 
تهــران به واســطه ضرب و جرح توســط 
ســارقان زورگیــر، بافاصلــه موضــوع 
پلیــس  رســیدگی  ر  کا ر  در دســتو
تهــران بــزرگ قــرار گرفــت. بــا بررســی 
ســوابق مرکــز فوریت هــای پلیســی 
۱۱۰ تهــران بــزرگ مشــخص شــد؛ از 
زمــان انتشــار فیلــم و خبــر مربوطــه در 
شــبکه های اجتماعــی و طــرح خبــر 
ســرقت از آقــای بهنــام ابوالقاســم پور، 
هیچگونــه تماســی در ایــن خصوص با 

پلیــس گرفته نشــده اســت. در ادامه، 
مأمــوران کانتــری ۱۳۴ شــهرک قدس 
با مراجعه به بیمارســتان محل بستری 
شــدن بهنــام ابوالقاســم پور بــه تحقیق 
از ایشــان پرداختنــد.« او بــه نقــل از 
ابوالقاســم پور این طــور می گوید: آقای 
بهنــام ابوالقاســم پور در شــرح ماجرای 
درگیــری منجــر بــه ضــرب و جــرح خود 
این گونــه به مأموران اعام نموده: »در 
ســاعت ۱۳:۳۰ مورخــه ۲ شــهریورماه 
از جنــوب بــه شــمال اتوبــان شــهید 
چمــران بــا خــودروی شــخصی در حــال 
حرکــت بــودم که یک دســتگاه ســمند 

ســفید رنگ با دو سرنشــین، بــا خودرو 
اینجانــب از ناحیــه آینــه و گلگیر راننده 
برخــورد کــرد کــه به عمل آنهــا معترض 
شــدم. در ادامه، مجدداً به ســپر عقب 
خودرو بنده ضربه زدند؛ پس از توقف، 
سرنشــینان ســمند بــا بنــده درگیــری 
فیزیکــی ایجــاد کــرده و بــا ســاح ســرد 
بــه دســت چــپ و راســت بنده آســیب 
زدند و ســپس از محل متواری شــدند، 
امــا هیچگونــه ســرقتی از بنــده نشــده 
اســت. پــس از تعقیــب و گریــز، زیــر 
پــل ورودی چمــران به شــمال– ورودی 
نیایــش، راننده ســمند از محل متواری 

شــد و نفر دوم نیز به صورت پیاده و در 
شلوغی خیابان متواری گردید؛ سپس 
بــه بیمارســتان منتقــل شــدم و در این 
خصــوص از شــخص خاصی شــکایت 
نــدارم و آن افراد )سرنشــینان خودروی 
ســمند( را نمی شــناختم.« لازم بــه ذکر 
اســت، بــا تکمیــل اقدامــات پزشــکی 
و درمانــی، بهنــام ابوالقاســم پور ظهــر 
شــنبه از بیمارســتان ترخیــص شــد و 
پرونــده مقدماتی وی بــا موضوع »نزاع 
و درگیــری منجــر بــه ضرب و جــرح« در 
کانتری ۱۳۴ شــهرک قدس تشکیل و 

در حــال رســیدگی اســت.

پلیس وارد شد

ابوالقاسم پور از سارق شکایت نکرد!

اولین عامل صدرنشینی، مورایس است

 احمدی: سپاهان
استقلال را فراموش کند

در ســه هفتــه ای کــه از بیســت وســومین دوره لیــگ برتــر فوتبــال ســپری کردیــم، فعــاً ســپاهان باثبات تریــن تیم اســت و بــا همین ثبــات وبازی 
خوب، فعاً صدرنشــین لیگ برتر اســت. رحمان احمدی که پیش از این معتقد بود ســپاهان وضعیت خوبی برای این دوره از لیگ برتر خواهد 
داشــت، دربــاره ایــن تیــم حرف هایــی دارد و بازهــم معتقــد اســت کــه ســپاهان می توانــد روزهای بهتــری را هم تجربــه کند. بردن اســتقال را هم 

از کارهــای خــوب ســپاهان می داند.

 zسوژه


